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Møtereferat 
 
Deltakere:       
Geir Inge Sivertsen, Hallfrid Kristoffersen, Berit T. Skiftun, Agnes Omdal, Anne Tyldum, 
Einar Fagerheim, Gro Harestad, Mariell Klungtveit, Wenche Drengstig 
 
Forfall:  
Rigmor Lilleland, Unni Høibo 
 
Kopimottakere:  
Erna Harboe, Kari Helene Bjo Reinås 
 
Møteleder: Geir Inge Sivertsen 
Møtedato:  18.06.2024 
Klokkeslett: 1500-1800 
Møtenr: 05/24 
Møtested: Gløden 
Arkivref: 2024/810 -  69546/2024  

  

 

Møtereferat Brukerutvalget 18.06.2024 
 

Saksnr Emne  Ansvarlig 
28/24 Nye SUS v/Ove Nordstokke  

Presentasjon vedlagt 
 
Beredskapskomite er med i planleggingen i forhold til 
flyttingen. Hvis det skulle skje store katastrofer må flyttingen 
utsettes. Dette blir vurdert fortløpende.  
 

 

   
29/24 Frivilligtjenesten på SUS v/Anette Johansen Brattli 

 
Frivilligkorpset er et supplement til det profesjonelle arbeidet 
på sykehuset. De frivillige bidrar til avlastning og gir 
pasientene en bedre opplevelse i sitt møte med sykehuset. 
Tjenesten stiller ingen krav til helsefaglig kompetanse, men 
hver frivillig har gjennomført kurs i førstehjelp og 
brannsikkerhet samt undertegnet taushetserklæring 
 
Oppgavene til de frivillige er blant annet:  

• Gjøre små tjenester for pasienter. 
• Hjelpe å finne rullestol ved behov. 
• Svare på praktiske spørsmål 
• Følge pasienter til taxi 
• Holde pasienter med selskap 
• Bli med på luftetur rundt sykehuset eller nærområdene 

på dagtid 
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• Følge til gudstjenester, frisør, røykerom, kiosken og 
andre aktuelle steder.  

• Man kan ringe frivillige når pasienter er på vei inn til 
sykehuset og gi beskjed om hvilken inngang de skal til 
slik at de frivillige står klar når de kommer og evt. har 
med rullestol.  
 

Geir Inge informerte om Brukerutvalget og hvilken rolle de 
har på SUS.  
 

   
30/24 Godkjenning av innkalling og referat fra møte 23.04.2024 

Innkalling og referat godkjent. 
 

   
31/24 Bruk av audiovisuelt utstyr i forhold til mikrofon og 

teleslynge.  
Einar Fagerheim kommenterer at han har vært på 
undervisning i regi av LMS som ikke var tilrettelagt for blinde 
og svaksynte. Kari Helene tar dette videre med LMS.  
 
Brukerutvalget tar også opp at det mangler teleslynge i 
Gløden.  Karin sender mail til hotellet ang. dette.  
 

 

   
32/24 Status fra arbeidsgruppen internrevisjon - 

brukermedvirkning 
 
Gruppen har hatt mange møter både på Teams og fysisk og 
har fått oppsummert og diskutert en del. Har kartlagt hva som 
finnes av brukermedvirkning i dag og konklusjonen så langt er 
at det er veldig ulikt hvordan brukermedvirkning praktiseres 
på SUS. Har hatt møte med prosjektet i Bergen og fått gode 
innspill for veien videre. Det er opp til ledelsen hvordan dette 
skal implementeres etter at arbeidsgruppen er ferdig.  
 
Arbeidsgruppen kommer tilbake til BU for evt. 
innspill/presentasjon.  

 

 

   
33/24 Gjennomgang av styresakene til styremøte 24.06.2024  

v/Gro, Hallfrid og Geir Inge.  
  
Styresakene presenteres, men styrepapirene kom dagen før 
møtet slik at de som skal presentere har fått veldig kort tid til 
å sette seg inn i sakene.  
 
Geir Inge tar opp viktigheten av å sette seg inn i styresakene 
og at dette er god læring for medlemmene i Brukerutvalget.  
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Virksomhetsrapporten er viktig å lese og det er viktig at de 
som skal legge frem sakene blir enige om hva de skal legge 
frem.  
 
Brukerutvalget er bekymret for at så mange overleger har 
sluttet på SUS.  
 

   
 Eventuelt 

Berit har meldt sak fra Kreftforeningen ang. pakkeforløp hjem 
og radiologisk kapasitet. Saken tas opp på møtet i august.  

 

 
 
Karin Irene Eide 
referent 
 


